
  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
   

天天数数  

DDAAYY  
行行程程安安排排  

IITTIINNEERRAARRYY 
早早  
B 

午午 
L 

晚晚  
D 

酒酒店店  
HOTEL 

第第一一天天  

DDaayy  0011  

启程吉隆坡 釜山机场 ► 晚上往吉隆坡机场出发到釜山金海国际机场。 

 
Depart from Kuala Lumpur  Busan Airport   ►  Depart from Kuala Lumpur Airport 
at night to Busan Gimhae International Airport. 

      - 

第第二二天天  

DDaayy  0011  

釜山机场 ► 抵达釜山机场 ，前往【甘川文化村】，【BIFF 广场】，【龙头山公

园】，【札嘎其市场】。晚餐后，前往入住酒店。 

 

 Busan Airport ►Arrive at Busan Airport, go to 【Gamcheon Cultural Village】, 

【BIFF Square】, 【Yongdusan Park】, 【Jgalchi Market】. After dinner, transfer to 
hotel. 

 ✓✓ ✓✓ 

釜山站温德姆华美达

安可酒店或同级 

Ramada Encore Busan 

Station Hotel 

 or similar 

第第三三天天  

DDaayy  0022  

釜山 ► 早餐后，游览【龙宫寺】后前往游览【长林浦区】。午餐后前往【海云台海滨

列车 (含单程)】这条海云台海岸列车不但可以近距离欣赏东釜山的海岸绝境。 

 

 Busan  ► After breakfast, visit 【 Haedong Yonggungsa Temple 】 and then go to 

【Jangrimpo District】. After lunch, go to 【Haeundae Blue Line Park Coastal Train 

(Includes One-way)】 This Haeundae Coastal Train can not only enjoy the coastal 
beauty of East Busan up close. 

✓✓ ✓✓ ✓✓ 

釜山站温德姆华美达

安可酒店或同级 

Ramada Encore Busan 

Station Hotel 

 or similar 

第第四四天天  

DDaayy  0033  

釜山 ► 早餐后，游览【白川文化村】现已成为一座能够感受影岛生活的独具匠心的文

化艺术村。后前往游览【松岛龙宫云梯】。晚餐后前往入住酒店。 

 

 Busan  ►  After breakfast, visit【Shiracheon Cultural Village】has become a unique 
culture and art village where you can feel the life of Yeongdo. Afterwards, proceed to 
visit 【Songdo Dragon Palace Cloud Ladder】. Check in hotel after dinner. 

✓✓ ✓✓ ✓✓ 

釜山站温德姆华美达

安可酒店或同级 

Ramada Encore Busan 

Station Hotel 

 or similar 

第第五五天天  

DDaayy  0044 

釜山 ► 早餐后前往【人参专卖】,【化妆品】，【保肝】自由购物。续往韩国美丽的夜

景【广安里】可以来这里走走.晚上可以看到美丽的广安大桥以及周边建筑物及餐厅的

灯所反射在海上的美景。 

 
Busan  ►  After breakfast, go to [Ginseng Monopoly], [Cosmetics], [Liver Protection] 
for free shopping. Continue to Korea’s beautiful night scene [Gwanganli] You can come 
here for a walk. At night, you can see the beautiful Gwangan Bridge and the beautiful 
scenery reflected on the sea by the lights of the surrounding buildings and restaurants. 

✓✓ ✓✓ ✓✓ 

釜山站温德姆华美达

安可酒店或同级 

Ramada Encore Busan 

Station Hotel 

 or similar 

第第六六天天  

DDaayy  0066 

釜山 ► 今天自由活动， 返回美丽的家园 

 
Busan  ►  Free at leisure today, return to our beautiful homeland 

✓✓      - 

Tour Code: 6KPUS 

(16 MAR 2023) 

 


